
Zápisnica

Z ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Podbieli 
zo dňa 28. novembra 2022

Poslanci:

Prítomní:

Ďalší prítomní:

Slavomír Korčuška -  odstupujúci starosta obce 
Ing. Ján Sitek -  novozvolený starosta obce
JUDr. Ľubom ír Kuboš, Mgr. Gabriel Líška, M ichal Sitek, Bc. Pavol 
Kudzbel, Edita Klimeková, Jozef Korčuška a Rastislav M alatinka 
podľa prezenčnej listiny

K bodu číslo 1: Otvorenie

Odstupujúci starosta obce Slavomír Korčuška privítal novozvoleného starostu, členov obecného 
zastupiteľstva a prítom ných občanov. Ustanovujúce obecné zastupiteľstvo bolo zahájené 
slovenskou hymnou.

K bodu číslo 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Starosta obce za zapisovateľku určil p. Vieru Ursínyovú
Za overovateľov zápisnice starosta určil Mgr. Gabriela Líšku a Jozefa Korčušku.

K bodu číslo 3: O znám enie výsledkov volieb do orgánov sam osprávy obce a odovzdanie 
osvedčení o zvolení novozvoleném u starostovi obce a poslancom obecného zastupiteľstva

Ing. Eva Líšková, podpredsedníčka miestnej volebnej komisie, podrobne oboznámila prítom ných o 
výsledkoch volieb do orgánov sam osprávy obce, ktoré sa konali 29.10.2022, tak ako ich 
vyhodnotila miestna volebná kom isia v Podbieli.

K bodu číslo 4: Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce

Ing. Eva Líšková, podpredsedníčka miestnej volebnej kom isie zablahoželala novozvoleném u 
starostovi a poslancom  k výsledkom  volieb a odovzdala im osvedčenia. Vyzvala novozvoleného 
starostu obce aby zložil sľub starostu obce. Slavomír Korčuška odovzdal Ing. Jánovi Sitekovi 
insígnie a tým predal vedenie obecného zastupiteľstva novozvolenému starostovi.

K bodu č. 5: Zloženie sľubu novozvolených poslancov obecného zastupiteľstva

Ing. Ján Sitek požiadal poslancov, aby svojím podpisom potvrdili sľub poslanca obecného 
zastupiteľstva a to v poradí podľa počtu získaných hlasov: Prvý podpísal sľub poslanca JUDr.



Ľubom ír Kuboš, nasledovali: Michal Sitek, Edita Klimeková, Mgr. Gabriel Líška, Bc. Pavol 
Kudzbel, Rastislav M alatinka a Jozef Korčuška.

K bodu č. 6: Vystúpenie novozvoleného starostu obce

Novozvolený starosta obce Ing. Ján Sitek sa vyjadril, že po smutných udalostiach v rodine 
neuvažoval, že bude kandidovať do funkcie starostu obce, ale vzhľadom k tomu, že ho oslovilo 
veľa občanov, aby šiel pom ôcť Podbielu, rozhodol sa kandidovať. Pod'akoval všetkým  občanom 
Podbiela, ktorý mu dali vo voľbách hlas, tiež vyzval poslancov na spoluprácu aby všetky záväzky 
mohli čestne a zodpovedne plniť. Jeho prioritou je  služba občanom, ktorej chce podriadiť svoju 
prácu. Pozval všetkých na cestu spoločného budovania našej obce, v ktorej sa budú bezpečne cítiť 
všetci občania a v oblasti cestového ruchu sa stane pre návštevníkov veľmi zaujímavou. Vyjadril sa, 
že sa teší na spoluprácu s poslancami a všetkým i občanmi našej obce a na výsledky, ktorá táto 
spolupráca prinesie.

K bodu č. 7: Schválenie programu rokovania ustanovujúceho zasadania obecného 
zastupiteľstva

Starosta navrhol nasledovné zm eny k programu rokovania obecného zastupiteľstva:
1. Vypustiť bod číslo 11: „Zriadenie kom isií a voľba predsedov kom isií obecného 

zastupiteľstva“, nakoľko uvažuje o zmenách v názve komisií a preto, že štatút bol schválený 
VZN nie je  m ožné zm eniť názvy komisií, keď to nebolo uverejnené na úradnej tabuli 14 dní 
pred rokovaním  OZ. Treba pripraviť uznesenie na zrušenie štatútu obce a tento štatút prijať 
uznesením  OZ. Následne OZ schváli kom isie a taktiež ich predsedov a členov.

2. Vypustiť bod číslo 14: „Schválenie Správy výchovno-vzdelávacej činnosti ZS s MS Podbiel 
za školský rok 2021/2022“ po dohovore s riaditeľkou ZŠ s MŠ, vzhľadom  k tomu, že to má 
súvis s rozpočtom.

Hlasovanie za zrušenie bodov programu č. 11 a č. 14: za hlasovali všetci 7 prítomní poslanci (JUDr. 
Ľubomír Kuboš, Mgr. Gabriel Líška, M ichal Sitek, Bc. Pavol Kudzbel, Edita Klimeková, Jozef 
Korčuška a Rastislav M alatinka).

K bodu č. 8: Voľba návrhovej kom isie a mandátovej komisie

Do návrhovej kom isie navrhol starosta Rastislava M alatinku a Bc. Pavla Kudzbela. Za Rastislava 
M alatinku hlasovalo 6 prítom ných poslancov: JUDr. Ľubom ír Kuboš, Mgr. Gabriel Líška, Michal 
Sitek, Bc. Pavol Kudzbel, Edita Klimeková a Jozef Korčuška Zdržal sa jeden poslanec: Rastislav 
M alatinka. Za Bc. Pavla Kudzbela hlasovalo 6 prítom ných poslancov: JUDr. Ľubom ír Kuboš, Mgr. 
Gabriel Líška, Michal Sitek, Edita Klimeková, Jozef Korčuška a Rastislav M alatinka. Zdržal sa 
jeden poslanec: Bc. Pavol Kudzbel.

Do mandátovej kom isie navrhol JUDr. Ľubomíra Kuboša a M ichala Siteka.
Za JUDr. Ľubomíra Kuboša hlasovalo 6 poslancov (Mgr. Gabriel Líška, M ichal Sitek, Bc. Pavol 
Kudzbel, Edita Klimeková. Jozef Korčuška a Rastislav M alatinka). JUDr. Ľubomír Kuboš sa 
hlasovania zdržal.



Za M ichala Siteka hlasovalo 6 poslancov ((Mgr. Gabriel Líška, JUDr. Ľubom ír Kuboš, Bc. Pavol 
Kudzbel, Edita Klimeková, Jozef Korčuška a Rastislav M alatinka). M ichal Sitek sa hlasovania 
zdržal.

K bodu č. 9: Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva funkciou zástupcu starostu obce

Starosta poveril touto funkciou Bc. Pavla Kudzbela, na základe dlhodobých skúseností 
s kom unálnou politikou.

K bodu č. 10: Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať  
a viesť zasadania obecného zastupiteľstva

Starosta navrhol aby ním bol JUDr. Ľubom ír Kuboš v prípade podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 5 
tretia veta a ods. 6 tretia veta zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení neskorších predpisov.

K bodu č. 11: Určenie platu starostu obce

Ing. Ján Sitek sa vyjadril, že vzhľadom  k tomu, že nastupuje ako novozvolený starosta obce sa 
vzdáva odmeny. V súlade so zákonom 253/1994 bude m esačný plat starostu obce určený súčinom 
priemernej mesačnej m zdy zamestnanca v národnom  hospodárstve vyčíslenej na základe údajov 
Štatistického úradu SR za predchádzajúci rok a násobku 2,20 s navýšením  o 0% s účinnosťou od 
28.11.2022, čo predstavuje sumu 2665 €.

K bodu č. 12: Schválenie odm eny zástupcovi starostu obce

Starosta navrhol mesačnú odmenu zástupcovi Bc. Pavlovi Kudzbelovi vo výške 200 €.
Za tento návrh hlasovalo 6 poslancov: M gr. Gabriel Líška, M ichal Sitek, JUDr. Ľubom ír Kuboš, 
Edita Klimeková, Jozef Korčuška a Rastislav M alatinka, Bc. Pavol Kudzbel sa hlasovania zdržal. 
Návrh bol prijatý.

K bodu č. 13: Diskusia

Starosta obce otvoril diskusiu, nik z prítomných poslancov sa do nej neprihlásil.
Ing. Ján Sitek priblížil prítomným  jeho najbližšie plány: zmenia sa úradné hodiny na OÚ, tak aby 
boli prospešné pre občanov, dlhším  dňom by mala byť streda. Vzhľadom  k tomu, že vnútorná 
organizácia obecného úradu nekorešponduje so skutočným  stavom, nie je  tam uvedený zástupca 
starostu, stavebný úrad, navrhol, aby obecné zastupiteľstvo splnom ocnilo starostu obce podľa 
článku 18 odst. 4 štatútu obce k určeniu vnútornej organizácie obecného úradu a povinnosti jeho 
pracovníkov. V decem bri chce zvolať obecné zastupiteľstvo, na ktorom  sa bude schvaľovať 
rozpočet a ďalšie dôležité veci a bude tiež poslancov informovať aj o vnútornej organizácii. Ďalej 
prítomných informoval o skutočnostiach ohľadom  mosta na Zám ostie, ktorý by mala realizovať 
firma MBM. Poznamenal, že sa uznesenia nebudú robiť doterajším  spôsobom, ale len jedným  
uznesením, v ktorom  bude uvedené: berie sa na vedomie, poveruje, schvaľuje .... tak aby to bolo 
prehľadné a transparentné. Požiadal hlavného kontrolóra obce Ing. M iroslava Bullu aby predložil na
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budúce rokovanie správu o uzneseniach, ktoré neboli splnené. Hlavný kontrolór sa vyjadril, že 
nevie či je  to schopný vypracovať do dvoch týždňov.
JUDr. M iroslav Bachynec sa vyjadril, že v tejto novej zostave by sa v obci mohlo pohnúť veľa vecí, 
uviedol, že doterajší stavebný úrad neplnil svoju funkciu, keďže povoľoval čierne stavby dokonca 
aj z radov poslancov. Ďalej poukázal na situáciu s JPU, kde sa on dostal do pozície, že ich brzdí, 
vyslovil názor, že je  to naopak a je  zásadne za to, aby sa v Podbieli stavalo, menoval bývalého 
predsedu stavebnej kom isie Jozefa Krupu, ktorý si dovolil postaviť čiernu stavbu svojej chaty. 
Vyjadril sa tiež k miestnym  kom unikáciám  JPU v časti Lány a M lynisko a tiež ku spoločnej výmere 
pod komunikáciami, kde bude súhlasiť, len ak to bude v rozpätí od 6-10 %. Vyslovil názor na 
zástupcu starostu Bc. Pavol Kudzbela, že je  poslancom  obce už 20 rokov a nie za ním nič vidno. 
Ing. Ján Sitek sa k uvedeném u vyjadril, že v JPU je  zriadená komisia, ktorá o spoločnej výmere 
a šírke ciest rozhodne, ideálne by však bolo keby táto oblasť bola zahrnutá medzi veľké pozemkové 
úpravy.

Hlasovanie o uznesení, v ktorom  OZ splnomocňuje podľa článku 18 odst. 4 Štatútu obce starostu 
obec k určeniu vnútornej organizácie obecného úradu a povinnosti jeho pracovníkov.
Za hlasovalo päť poslancov: Bc. Pavol Kudzbel, Edita Klimeková, JUDr. Ľubom ír Kuboš, Rastislav 
M alatinka a Michal Sitek.
Zdržali sa dvaja poslanci: Mgr. Gabriel Líška a Jozef Korčuška 

K bodu č. 14: Záver

Starosta obce poďakoval prítomným  poslancom  a občanom za účasť a ukončil rokovanie obecného 
zastupiteľstva.

Overovatelia zápisnice: Mgr. Gabriel Líška

Jozef Korčuška

Prílohy :
- uznesenie číslo 1/2022
- pozvánka 1 ks
- prezenčné listiny 2 ks
- sľub poslancov OZ
- sľub starostu obec
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